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PPrroottookkóółł  NNrr  XXIIII//22000077    

zz  oobbrraadd  XXIIII  SSeessjjii  RRaaddyy  GGmmiinnyy  KKssaawweerróóww,,  kkttóórraa  ooddbbyyłłaa  ssiięę  ww  ddnniiuu  3311  mmaajjaa  22000077  rr..  

  ww  ssaallii  kkoonnffeerreennccyyjjnneejj  UUrrzzęędduu  GGmmiinnyy  KKssaawweerróóww..    

 

Ad. 1 
Przewodniczący Rady Tadeusz Grala o godz. 10.30 otworzył XII Sesję Rady Gminy 

Ksawerów  i powitał wszystkich obecnych. Następnie stwierdził, że zgodnie z listą obecności 

w sesji uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób 

jest zachowane kworum władne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

O terminie sesji radni i sołtysi zostali powiadomieni pisemnie. Projekty uchwał przesłano 

radnym i sołtysom wraz z zaproszeniem na sesję. 

Lista obecności radnych i sołtysów stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Wójt Gminy - Maria Kopczewska, 

- Zastępca Wójta – Rafał Tustanowski, 

-Skarbnik Gminy – Robert Zwierzyński, 

-Radca prawny urzędu – Jerzy Kubiak, 

- Sołtysi Gminy Ksawerów. 

Ad.2. 
W tym punkcie Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Bożena Ziółkowska wniosła o 

wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 7.12. projektu uchwały w sprawie wypłaty 

ekwiwalentu za niewykorzystany urlop. 

Wniosek Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej został przyjęty jednogłośnie: 11 radnych 

głosowało „za”, głosów przeciw i wstrzymujących się nie stwierdzono. 

Wobec braku innych uwag do porządku obrad, Przewodniczący Rady Tadeusz Grala postawił 

wniosek o zatwierdzenie proponowanego porządku obrad wraz z przyjętą poprawką. 

Radni Gminy Ksawerów w głosowaniu – 11 głosami „za”, bez głosów przeciwnych                        

i wstrzymujących się zatwierdzili następujący porządek obrad:   

1. Otwarcie obrad XII  Sesji Rady Gminy Ksawerów. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

4. Interpelacje i zapytania radnych oraz zaproszonych gości. 

5. Informacja Wójta 

6. Informacja Przewodniczącego Rady. 

7. Podjęcie uchwał: 

7.1. w  sprawie  uchwalenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego Publicznego           
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              Zakładu Opieki Zdrowotnej   „Ośrodek Zdrowia” w Ksawerowie, 

7.2. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Ksawerów prawa własności 

nieruchomości położonej w Ksawerowie ( działka 1194 o pow. 99m2), 

7.3. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Ksawerów prawa własności 

nieruchomości położonych w Ksawerowie, 

7.4. w sprawie przeznaczenia środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli 

szkół prowadzonych przez Gminę Ksawerów oraz określenia rodzajów świadczeń, a 

także warunków i sposobu ich przyznawania, 

7.5. w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Ksawerów do podpisania aneksu nr 4 do 

Porozumienia Komunalnego z dnia 28 stycznia 2002 r. w sprawie międzygminnej 

komunikacji autobusowej zawartego między Zarządem Miasta Pabianice a Zarządem 

Gminy Ksawerów,  

7.6.w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego stanowiącego własność 

Gminy Ksawerów na okres dłuższy niż trzy lata, 

7.7. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 134 397 zł.) 

7.8. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok( 76 000 zł.), 

7.9.w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok, 

      7.10. w sprawie zmian w budżecie Gminy Ksawerów na 2007 rok. 

7.11.w sprawie złożenia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi, 

7.12 w sprawie wypłaty ekwiwalentu za niewykorzystany urlop. 

8. Zatwierdzenie protokołu z XI  Sesji Rady Gminy Ksawerów. 

9. Wolne wnioski i sprawy różne. 

10.  Zamknięcie obrad XII  Sesji Rady Gminy Ksawerów.  

Ad.3. 

Do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków zaproponowano kandydatury radnego Mariana 

Kalety i Bogumiła Niewiadomego, którzy wyrazili zgodę. Za przyjęciem Komisji Uchwał i 

Wniosków w przedstawionym składzie głosowało – 11 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie stwierdzono. 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że nie było chętnych do zabrania głosu w 

tym punkcie. 

Ad. 5. 

SPRAWOZDANIE Z PRACY WÓJTA PO OSTATNIEJ SESJI RADY GMINY W 

DNIU 19 KWIETNIA 2007 ROKU 

I ZARZĄDZENIA WÓJTA: 
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- w sprawie powołania w Urzędzie Gminy Ksawerów Komisji Przetargowej do 

przeprowadzenia postępowania w zakresie zamówienia publicznego pn: „Utrzymanie 

urządzeń melioracji wodnych”, 

- w sprawie zmian regulaminu funduszu świadczeń socjalnych dla pracowników Urzędu 

Gminy Ksawerów, 

-w sprawie powołania w Urzędzie Gminy Ksawerów Komisji Przetargowej do 

przeprowadzenia postępowania w zakresie zamówienia publicznego pn: „Budowa boiska 

sportowego przy Szkole Podstawowej w Woli Zaradzyńskiej w Gminie Ksawerów”, 

- w sprawie ustalenia dokumentacji dotyczącej zasad prowadzenia rachunkowości dla budżetu 

i Urzędu Gminy Ksawerów, 

- 8 zarządzeń w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( większość dotyczyła 

włączeń do budżetu różnych dotacji celowych z Urzędu Wojewódzkiego). 

II SPOTKANIA I NARADY 

-23 kwietnia – spotkanie z mieszkańcami ul.Cichej w związku z inwestycją wod-kan, która 

miała być rozpoczęta w pierwszej dekadzie maja, 

-23 kwietnia – spotkanie z mieszkańcami Nowej Gadki. Tematem spotkania była sprawa 

przekazania na rzecz Gminy, mienia gromadzkiego w tym „Domu Rolnika”i terenu 

przyległego. Spotkanie zostało zorganizowane z inicjatywy grupy młodych mieszkańców tej 

wsi z zamiarem wyremontowania oraz dalszego użytkowania „Domu Rolnika”, 

-25 kwietnia – spotkanie z mieszkańcami ul. Wspólnej, Granicznej, Prześwit z udziałem 

wiceprzewodniczącego p. Piotra Kuźnickiego. Temat spotkania – przyszła inwestycja wod-

kan, 

- 10 maja – udział w uroczystości „Dzień Strażaka” w Komendzie Straży Pożarnej                             

w Pabianicach, 

-14 maja – spotkanie z mieszkańcami ul.  Łódzkiej na odcinku od ul. Cichej do ul. Piaskowej. 

Tematem spotkania był problem tych mieszkańców  ulicy, których posesje nie przylegają do 

ulic objętych planem inwestycji wod-kan takich, jak Cicha, Spółdzielcza, Pomorska itd.                     

W spotkaniu brała udział p. Helena Rusak radna tego okręgu oraz sołtys p. Urszula 

Górczyńska. 

-17 maja – udział  w Przeglądzie dorobku koła teatralnego w Gimnazjum w Ksawerowie, 

-18 maja – obrady VI Rady Społecznej SP ZOZ „Ośrodek Zdrowia” w Ksawerowie, 

-26 maja – udział w uroczystości pn: „Majówka Strażacka” w Lutomiersku.                              

W spotkaniu brał udział również Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz Grala. 
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-29 maja – zebranie dyrektorów jednostek oświatowych. Temat: Opiniowanie inicjatywy 

utworzenia Powiatowego Ośrodka Doradztwa Metodycznego dla Nauczycieli, oraz 

organizacja 10-lecia Gminy Ksawerów, i udział jednostek oświatowych w tej imprezie.  

SPRAWOZDANIE Z WYKONANYCH PRAC OD DNIA 11 .04. 2007 R. DO DNIA 

30.05.2007 R. REFERAT GOSPODARKI KOMUNALNEJ    

11..  ZZaarrzząądd  WWoojjeewwóóddzzttwwaa  ŁŁóóddzzkkiieeggoo::    

●●  pprrzzyyzznnaałł  ww  II  ppooddzziiaallee  śśrrooddkkóóww  zz  tteerreennoowweeggoo  FFuunndduusszzuu  OOcchhrroonnyy  GGrruunnttóóww  RRoollnnyycchh                            

ww  22000077  rrookkuu  ddoottaaccjjęę  ww  wwyyssookkoośśccii    4455..000000,,0000  zzłł  zz  pprrzzeezznnaacczzeenniieemm  nnaa  bbuuddoowwęę                                                

ii  mmooddeerrnniizzaaccjjęę  ddrróógg  ddoojjaazzddoowwyycchh  ddoo  ggrruunnttóóww  rroollnnyycchh  ––  uulliiccęę  ŁŁąącczznnąą  ii  uulliiccęę  AAkkaaccjjoowwąą;;  

●●  pprrzzyyzznnaałł  ddooffiinnaannssoowwaanniiee  nnaa  bbuuddoowwęę  bbooiisskkaa  ssppoorrttoowweeggoo  pprrzzyy  SSzzkkoollee  PPooddssttaawwoowweejj                                  

ww  WWoollii  ZZaarraaddzzyyńńsskkiieejj  ww  kkwwoocciiee  440000  ttyyss..  zzłł  ww  ccaałłoośśccii  ddoo  wwyykkoorrzzyyssttaanniiaa  ww  22000077  rrookkuu;;  

●●  zzaakkwwaalliiffiikkoowwaałł  wwnniioosseekk  nnaa  mmooddeerrnniizzaaccjjęę  ssttaaccjjii  uuzzddaattnniiaanniiaa  wwooddyy  ww  NNoowweejj  GGaaddccee                                          

ii  KKssaawweerroowwiiee  ddoo  lliissttyy  pprroojjeekkttóóww  wwyybbrraannyycchh  ddoo  ddooffiinnaannssoowwaanniiaa  ww  rraammaacchh  ZZPPOORRRR..  

22..  UUrrzząądd  MMaarrsszzaałłkkoowwsskkii  ww  ŁŁooddzzii  zzaakkwwaalliiffiikkoowwaałł  wwnniioosseekk  oo  ddooffiinnaannssoowwaanniiee  rreeaalliizzaaccjjii  

pprroojjeekkttuu  „„BBuuddoowwaa  bbooiisskkaa  ssppoorrttoowweeggoo  ww  WWoollii  ZZaarraaddzzyyńńsskkiieejj  ddoo  wwssppóółłffiinnaannssoowwaanniiaa                                                

ww  wwyyssookkoośśccii  ookk..  550000  ttyyss..  zzłł..  

44..  PPoo  rraazz  ttrrzzeeccii  rroozzppoocczzęęttoo  pprroocceedduurręę  pprrzzeettaarrggoowwąą  nnaa  zzaaddaanniiee::  „„BBuuddoowwaa  bbooiisskkaa  ssppoorrttoowweeggoo  

pprrzzyy  SSzzkkoollee  PPooddssttaawwoowweejj  ww  WWoollii  ZZaarraaddzzyyńńsskkiieejj””..  

5. Pracownicy gospodarczy:            

-   sprzątanie przystanków tramwajowych, autobusowych, teren parku, przy pojemnikach 

z selektywną zbiórką odpadów oraz teren gminy; 

--      wwyykkoonnaanniiee  wwzzddłłuużż  ppoosseessjjii  nnrr  1166  uull..  TTyyllnneejj  rroowwuu  ooddwwaaddnniiaajjąącceeggoo,,  ppoosszzeerrzzeenniiee  sszzllaakkąą  

łłuukkuu  uulliiccyy  TTyyllnneejj  ((pprrzzyy  ooggrróóddkkaacchh  ddzziiaałłkkoowwyycchh)),,  wwyykkaarrcczzoowwaanniiee  kkrrzzeewwóóww;;  

--      ooddmmuulleenniiee  rroowwóóww  pprrzzyyddrroożżnnyycchh  nnaa  uulliiccyy  ZZaacchhooddnniieejj  nnaa  ooddcciinnkkuu  oodd  uulliiccyy  SSzzkkoollnneejj  ddoo  

uulliiccyy  SSzzeerrookkiieejj;;  

--      ooddmmuulleenniiee  rroowwuu  pprrzzyyddrroożżnneeggoo  nnaa  uulliiccyy  GGeettttaa  nnaa  ooddcciinnkkuu  oodd  uulliiccyy  WWsscchhooddnniieejj  ddoo  

uulliiccyy  DDoollnneejj;;  

--  kkoosszzeenniiee  rroowwóóww  pprrzzyyddrroożżnnyycchh::  uulliiccaa  KKoośścciiuusszzkkii,,  TTrraakkttoorroowwaa,,  ZZaacchhooddnniiaa                                            

((oodd  SSzzkkoollnneejj  ddoo  ZZaacchhooddnniieejj)),,  uulliiccaa  WWsscchhooddnniiaa,,  ZZłłoottaa,,  OOggrrooddnniikkóóww,,  AAkkaaccjjoowwaa,,  ŁŁąącczznnaa,,  

ŁŁąąkkoowwaa,,  DDzziiuubbiińńsskkiieejj  ;;  

--  zzaammoonnttoowwaanniiee  ttaabblliicc  nnaazzwwaammii  uulliicc::  GGeettttaa,,  AAnnddrroommeeddyy,,  PPiiaasskkoowwaa,,  HH..  SSaawwiicckkiieejj,,  JJaannaa  

PPaawwłłaa  IIII;;  

--  rroozzppoocczzęęttoo  ooddkkrryywwaanniiee  rroowwóóww  pprrzzyyddrroożżnnyycchh  ww  uulliiccyy  KKlloonnoowweejj  cceelleemm  wwyykkrryycciiaa  

nniieelleeggaallnnyycchh  ooddpprroowwaaddzzeeńń  zz  sszzaammbb..  

 

SPRAWOZDANIE Z WYKONANYCH PRAC ZA MIESIĄC KWIECIEŃ, MAJ 2007 

ROK-REFERAT KOMUNALNY 

- w miesiącu maju br. trwały prace związane z wykonaniem kart adresowych zabytków 

znajdujących się na terenie gminy Ksawerów. Prace te polegały na zweryfikowaniu stanu 
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zachowania zabytków. Usługę wykonuje „Regionalny Ośrodek Badań i Dokumentacji 

Zabytków”, ul. Piotrkowska 272b w Łodzi. Karty te niezbędne są do złożenia i prowadzenia 

przez gminę gminnej ewidencji zabytków, wynikającej z ustawy o ochronie zabytków                          

i opiece nad zabytkami. 

-kontynuowane są kontrole dotyczące posiadania umów i rachunków za usuwanie odpadów 

stałych i nieczystości ciekłych. Zakładane są karty ewidencji zbiorników bezodpływowych. 

Rozpoczęto kontrolę umów i rachunków na kolejnych ulicach: Targowej i Pomorskiej. 

-Trwają prace przygotowawcze do zbiórki zużytego sprzętu elektrycznego i elektronicznego 

pochodzącego z gospodarstw domowych. Zbiórka ta odbędzie się w dniu 2 czerwca 2007 r.               

( sobota) w godzinach 9.00-12.00. Na terenie całej Gminy poprzez sołtysów i 

administratorów wspólnot mieszkaniowych rozwieszane są informacje dla mieszkańców 

gminy. Informację o zbiórce podano również do BIP-u i do Biuletynu.  

Zużyty sprzęt elektryczny i elektroniczny będzie odbierany przez firmę „Remondis Spółka z 

o.o.” sprzed posesji oraz w osiedlach wspólnot mieszkaniowych z punktów selektywnej 

zbiórki odpadów.  

REFERAT GOSPODARKI PRZESTRZENNEJ ROLNICTWA I OCHRONY 

ŚRODOWISKA 

1) Wybrano w drodze przetargu wykonawcę na utrzymanie urządzeń melioracji 

wodnych na terenie gminy. 

2) Odbyła się rozprawa wodno-prawna w sprawie zakłócenia stosunków wodnych przy 

ul. Spokojnej. 

KSIĘGOWOŚĆ PODATKOWA:  

1) Księgowanie wpłat  w zakresie wpłat zobowiązań pieniężnych, podatku od środków 

transportowych –osoby fizyczne i osoby prawne,( na dzień 30 maja 2007 r.) 

- zobowiązania pieniężne ( wpłaty bieżące i zaległe) 325.082 zł. 

W tym wpłaty inkasentów z tyt. II raty – 202.154,50 zł. tj: 

-Ksawerów Północ- 40.931,50 zł. 

-Ksawerów Południe – 37.173,80 zł. 

-Ksawerów-Wschód- 51.088,20 zł. 

-Ksawerów-Zachód- 4.404,00 zł. 

-Nowa Gadka -191 zł. 

-Wola Zaradzyńska – 68.364,00 zł. 

-podatek od nieruchomości, rolny – osoby prawne – 126.997 zł. 

-podatek od środków transportowych – 39.763 zł. 
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JEDNOSTKA WOD-KAN  

Wydano warunki techniczne: 

a) przyłącza wodociągowego 3 inwestorom indywidualnym ( ul. Handlowa, ul. Szkolna, 

ul. Solarza) 

b) przyłącza kanalizacyjnego 3 inwestorom  indywidualnym ( ul. Handlowa, ul. Szkolna, 

ul. Solarza) 

wydano 3 zgody na podłączenie się do sieci kanalizacyjnej ( ul. Miła, ul. Północna, ul. 

Jana Pawła II) i 1 zgodę na podłączenie się do sieci wodociągowej ( ul. Miła) 

-odebrano 32 przyłącza kanalizacyjne ( ul. Solarza, ul. Kosmowskiej, ul. Górna, 

ul.Muzyczna, ul.Sadowa, ul. Północna, ul. Krótka, ul. Skromna, ul. Jana Pawła II) oraz 6 

przyłączy wodociągowych ( ul. Solarza, ul. Wschodnia, ul. Muzyczna, ul. Górna). 

W trakcie modernizacja SUW w Gadce Nowej i w Ksawerowie.  

Ad.6. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala poinformował, że do Rady Gminy Ksawerów 

wpłynęła następująca korespondencja: 

1) Pismo Prezesa Sądu Okresowego w Łodzi z dnia 14 maja 2007 r. znak pisma: 

A.XX.0150/4/07 w sprawie wszczęcia kampanii wyborczej wyboru ławników na lata 

2008-2011. 

2) Pismo Wiceprezesa Sądu Rejonowego w Pabianicach z dnia 16 maja 2007 r. znak 

pisma: A.0150/2/07 w sprawie wskazania osób odpowiedzialnych za przygotowanie                

i przeprowadzenie wyborów na ławników na kadencję lat 2008-2011.  

3) Pismo Dyrektora Wydziału Organizacji, Nadzoru i Kontroli z dnia 16 maja 2007 r. 

znak pisma: ON.I-0911/168/2007 w sprawie wszczęcia postępowania dot. uchwały nr 

XI/54/07 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w części dotyczącej działek nr Ew. 1529/6, 1529/7, 1576/1, 1576/2 i 

1576/3 przy ul. Jana Pawła II w Ksawerowie. W tej sprawie została wysłana 

odpowiedź.  

4) Pismo Dyrektora Krajowego Biura Wyborczego w Łodzi z dnia 17 maja 2007 r. znak 

pisma: DŁD -0621-2/07 odnoszące się do oświadczeń lustracyjnych. 

5) Odpowiedzi Pani Wójt na wnioski złożone przez radnych na sesjach, do wglądu w 

biurze Rady. 

Przed przystąpieniem do realizacji pkt. 7, Przewodniczący Rady poprosił o opinię stałych 

Komisji Rady Gminy Ksawerów.  
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Przewodnicząca Komisji Samorządów-Społecznej Helena Rusak powiedziała, że na 

wczorajszym wspólnym posiedzeniu Stałych Komisji Rady w sprawie opiniowania projektów 

uchwał na XII Sesję w projekcie w  sprawie  uchwalenia tekstu jednolitego Statutu 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Ośrodek Zdrowia”                              

w Ksawerowie – w miejscu Postanowienia Ogólne należało dopisać znak graficzny „§ 1” oraz 

w § 14 zamiast znaku „§1” należy wpisać „pkt.1”,natomiast   w projekcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Ksawerów prawa własności nieruchomości położonej                    

w Ksawerowie ( działka 1194 o pow. 99m2) należało dopisać słowo „nieodpłatne” w tytule uchwały                 

i  w treści § 1. 

Poza tym wszystkie pozostałe projekty uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie.  

Ad.7.1. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały Nr XII/56/2007 

Rady Gminy Ksawerów w sprawie uchwalenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Ośrodek Zdrowia” w Ksawerowie postawił 

wniosek o jej podjęcie. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że za podjęciem uchwały Nr XII/56/2007 

Rady Gminy Ksawerów z dnia 31 maja 2007 r. w sprawie uchwalenia tekstu jednolitego 

Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Ośrodek Zdrowia”                       

w Ksawerowie- głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie 

stwierdzono.  

Ad.7.2. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały nr XII/57/07 Rady Gminy 

Ksawerów w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Ksawerów prawa własności 

nieruchomości położonej w Ksawerowie  ( działka 1194 o pow. 99m2),postawił wniosek o jej 

podjęcie. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził,  że za podjęciem uchwały nr XII/57/07 Rady 

Gminy Ksawerów z dnia 31 maja 2007 r. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę 

Ksawerów prawa własności nieruchomości położonej w Ksawerowie  - głosowało 11 radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących nie stwierdzono.  

Ad.7.3.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały nr XII/58/07 Rady Gminy 

Ksawerów w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Ksawerów prawa własności 

nieruchomości położonych w Ksawerowie, postawił wniosek o jej podjęcie. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że za podjęciem uchwały nr XII/58/07 Rady 

Gminy Ksawerów z dnia 31 maja 2007 r. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę 



 8 

Ksawerów prawa własności nieruchomości położonych w Ksawerowie - głosowało 11 radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących nie stwierdzono.  

Ad.7.4. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały nr XII/59/07 Rady Gminy 

Ksawerów w sprawie przeznaczenia środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli szkół 

prowadzonych przez Gminę Ksawerów oraz określenia rodzajów świadczeń, a także warunków                      

i sposobu ich przyznawania.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że za podjęciem uchwały nr XII/59/07 Rady 

Gminy Ksawerów z dnia 31 maja 2007 r. w sprawie przeznaczenia środków finansowych na pomoc 

zdrowotną dla nauczycieli szkół prowadzonych przez Gminę Ksawerów oraz określenia rodzajów 

świadczeń, a także warunków i sposobu ich przyznawania – głosowało 11 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących nie stwierdzono.  

Ad.7.5. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały nr XII/60/07 Rady Gminy 

Ksawerów w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Ksawerów do podpisania aneksu nr 4 do 

Porozumienia Komunalnego z dnia 28 stycznia 2002 r. w sprawie międzygminnej komunikacji 

autobusowej zawartego między Zarządem Miasta Pabianice a Zarządem Gminy Ksawerów, postawił 

wniosek o jej podjęcie. 

Za podjęciem uchwały nr XII/60/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 31 maja 2007 r. w sprawie 

upoważnienia Wójta Gminy Ksawerów do podpisania aneksu nr 4 do Porozumienia Komunalnego z 

dnia 28 stycznia 2002 r. w sprawie międzygminnej komunikacji autobusowej zawartego między 

Zarządem Miasta Pabianice a Zarządem Gminy Ksawerów - głosowało 11 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących nie stwierdzono.  

Ad.7.6. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał projekt uchwały nr XII/61/07 Rady Gminy 

Ksawerów w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego stanowiącego własność 

Gminy Ksawerów na okres dłuższy niż trzy lata, i postawił wniosek o jej podjęcie. 

Za podjęciem uchwały nr XII/61/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 31 maja 2007 r. 

wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Ksawerów na 

okres dłuższy niż trzy lata- głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie 

stwierdzono.  

Ad.7.7.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał projekt uchwały nr XII/62/07 Rady Gminy 

Ksawerów w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 134 397 zł.) i postawił wniosek 

o jej podjęcie. 
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Za podjęciem  uchwały nr XII/62/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 31 maja 2007 r. w sprawie 

zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok - głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych                      

i wstrzymujących nie stwierdzono.  

Ad.7.8. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały nr XII/63/07 Rady Gminy 

Ksawerów w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok( 76 000 zł.), postawił wniosek o 

jej podjęcie.  

Za podjęciem uchwały nr XII/63/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 31 maja 2007 r. w sprawie zmian 

budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok - głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych                      

i wstrzymujących nie stwierdzono.  

Ad 7.9. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały nr XII/64/07 Rady Gminy 

Ksawerów w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok, postawił wniosek o jej podjęcie. 

Za podjęciem uchwały nr  XII/64/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 31 maja 2007 r. w sprawie zmian 

budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok - głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych                      

i wstrzymujących nie stwierdzono.  

 Ad.  7.10.   

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały nr XII/65/07 Rady Gminy 

Ksawerów w sprawie zmian w budżecie Gminy Ksawerów na 2007 rok, postawił wniosek o jej 

podjęcie. 

Za podjęciem uchwały nr XII/65/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 31 maja 2007 r. w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Ksawerów na 2007 - głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych                      

i wstrzymujących nie stwierdzono.  

Ad.7.11. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały nr XII/66/07 Rady Gminy 

Ksawerów w sprawie złożenia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi, 

postawił wniosek o jej podjęcie. 

Za podjęciem uchwały nr XII/66/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 31 maja 2007 r.                         

w sprawie złożenia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi - głosowało 

11 radnych, głosów przeciwnych  i wstrzymujących nie stwierdzono.  

Ad. 7.12  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały nr XII/67/07 Rady 

Gminy Ksawerów w sprawie wypłaty ekwiwalentu za niewykorzystany urlop poprosił            

o zabranie głosu przez Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Bożena Ziółkowska zabierając głos powiedziała, że w 

dniu 21 maja 2007 r.Komisja Rewizyjna miała swoje posiedzenie. Tematem posiedzenia była 

kontrola wykorzystania urlopów pracowniczych w Urzędzie Gminy w roku 2006. Podjęliśmy 

wniosek o wypłatę ekwiwalentu za zaległy urlop w kadencji 2002-2006 po przeanalizowaniu 

dokumentów i po zapoznaniu się z opinią Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji 

Departament Administracji Publicznej z dnia 27.04.2007 r. znak pisma: DAP/026-4/07/IO, z 

którego to wynika, że   Pani Marii Kopczewskiej Wójtowi Gminy Ksawerów należy wypłacić 

ekwiwalent za zaległy urlop wypoczynkowy w kadencji 2002-2006. 

Według opinii Departamentu pracodawca samorządowy ma obowiązek wypłacić ( na 

podstawie odpowiedniej uchwały rady gminy) osobie wybranej na kolejną kadencję na wójta 

ekwiwalent pieniężny za niewykorzystany w trakcie minionej kadencji urlop wypoczynkowy, 

który to obowiązek powstał z dniem ustania poprzedniego stosunku pracy z wyboru. Tym 

dniem jest dzień złożenia ślubowania przez nowo wybranego ( ponownie wybranego) wójta.  

Jednocześnie Komisja Rewizyjna podjęła wniosek o uwzględnienie w planach pracy Komisji 

corocznego sprawdzania wykorzystania urlopu wypoczynkowego przez Panią Wójt, aby w 

przyszłości uniknąć wypłaty takiego ekwiwalentu. Pismo jest w posiadaniu Komisji 

Rewizyjnej- do wglądu. 

Zastępca Wójta Rafał Tustanowski – zabierając głos powiedział, że to pismo wyraźnie 

nakazuje zakończyć 2006 na wydaniu świadectwa pracy łącznie z wypłaceniem ekwiwalentu.  

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Społecznej Helena Rusak – odnośnie pisma 

Departamentu powiedziała, że jest to oczywista wykładnia prawa, z którą nie ma ani 

możliwości ani sensu dyskutować. Szkoda tylko, że Pani Wójt nie mogła tego urlopu 

wykorzystać, ale wiemy ze było wiele inwestycji i pani Wójt wielokrotnie była z niego 

ściągana. Pracując tyle lat bez urlopu należy tylko tutaj schylić głowę i powiedzieć po prostu 

„Podziwiamy”, ponieważ każdy człowiek ma swoje ograniczone możliwości, a Pani Wójt dla 

dobra sprawy i dla dobra naszej gminy właśnie pracowała bez urlopu. Efekty tego widzimy 

m.in. w postaci rankingu gmin. Należy się tutaj wielkie podziękowanie dla Pani Wójt. Mysłę, 

że dzisiaj załatwimy tę sprawę definitywnie, żeby Pani Wójt w przyszłości mogła skorzystać 

z wypoczynku.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala potwierdził słowa Przewodniczącej Komisji, że były 

prowadzone bardzo poważne inwestycje i obecność Pani Wójt w urzędzie była nieodzowna. 

Jestem zdania, że należy wypłacić zaległy ekwiwalent. Jednocześnie Komisja Rewizyjna 

będzie nadzorować wykorzystanie urlopu przez Panią Wójt na bieżąco.   
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Radny Marian Kaleta zapytał czy Komisja Rewizyjna sprawdziła czy w Urzędzie Gminy 

jest plan urlopów? 

Przewodnicząca Komisji Bożena Ziółkowska odpowiedziała, że zgodnie z art 63 § 1 

Kodeksu Pracy nie sporządza się  planu urlopu.  

Radca prawny urzędu – Jerzy Kubiak –powiedział, że forma pisma jest obligatoryjna. Jest 

to obowiązek ustawowy, który rodzi kwestię odsetek ustawowych. Dlatego wystąpiliśmy do 

Warszawy o jednoznaczne stanowisko, ponieważ wykładnia była różna.  Takie jest prawo i 

zgodnie z prawem obowiązującym  przez Komisję Rewizyjną ten projekt uchwały został 

złożony. 

Wobec braku innych głosów w tym punkcie Przewodniczący Rady Tadeusz Grala  

postawił wniosek o  podjęcie przedmiotowej uchwały. Za podjęciem uchwały nr  XII/67/07 

Rady Gminy Ksawerów z dnia 31 maja 2007 r. w sprawie wypłaty ekwiwalentu za 

niewykorzystany urlop -  głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych  i wstrzymujących nie 

stwierdzono.  

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala zapytał czy są uwagi i zastrzeżenia do treści 

protokołu z XI Sesji Rady Gminy Ksawerów. Nikt z radnych nie wniósł uwag i zastrzeżeń do 

treści protokółu z XI Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 19 kwietnia 2007 r. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady postawił wniosek o zatwierdzenie treści 

przedstawionego protokołu. 

Za zatwierdzeniem treści protokółu z XI Sesji Rady Gminy - głosowało 10 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie stwierdzono. 

Ad.9. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Helena Rusak zabierając głos powiedziała, że w 

związku ze zbliżającym się jubileuszem obchodów X-lecia naszej Gminy będziemy 

wnioskować o przyznanie Złotego Krzyża Zasługi dla Pani Wójt Marii Kopczewskiej i dla 

pana Zygmunta Kortyńskiego. W tym miejscu Przewodnicząca odczytała treść pisma 

skierowanego do Pani Heleny Pietraszkiewicz Wojewody Łódzkiego i zaproponowała, aby 

wszyscy chętni radni podpisali się pod pismem przewodnim.  

Zastępca Wójta Rafał Tustanowski w uzupełnieniu dodał, że jeśli chodzi o osobę pana 

Zygmunta Kortyńskiego to wpłynął wniosek pisemny z Zarządu Towarzystwa Rozwoju 

Ksawerowa z prośbą o uwzględnienie w typowaniu do nagród państwowych kandydatury 

Pana Zygmunta Kortyńskiego i w związku z tym pojawiła się ta propozycja.  
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